
 

 

 

Referat af Brugerråder den 23. juni 2021. 
 

Dagsorden: Velkomst fra Claus Bilag: Beslutning: 

1.  Godkendelse af referat fra d. 14. december 2020.  Godkendt 

2. Nyt til og fra ledelsen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Hvor meget kan personalet indgå i brugerrådets 

økonomi? 

 

Birgit Jonassen (handicap rådet) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Hanne (afd. Leder har meldt 

afbud) 

Spørgsmål til Hanne? 

- Kaffekassen i Team 2, 

hvornår kan og må vi 

indføre denne ordning 

igen? 

- Må vi selv samle 

penge ind til 

kaffeordningen? 

- Hvornår må vi afholde 

generalforsamling, 

hvor alle brugerne kan 

samles? Dato? 

Forslag fra 

brugerrådet: d. 23. 

august? 

 

 

Personalet må ikke hjælpe 

omkring økonomi. 

 

Claus har kontaktet Birgit 

Jonassen (handicap rådet). 

  

Birgit vil undersøge, på 

rådhuset om der er 

muligheder for hjælp derfra? 

 

Hvis det ikke kræver en 

autoriseret revisor, har hun 

tilbudt, hun gerne vil hjælpe. 

 

Claus har oprettet bankkonto 

med tilhørende Dankort i 

Nordea bank – Brugerrådets 

konto 

Kontingent opkræves ved 

opstart efter sommerferien – 

John BH og Claus. 
Kontingent kan betales 

kontant eller ved 

bankoverførsel. 

3.  Hvordan skal vi afholde ordinær  

generalforsamling i august 2021? 

 Claus kigger på, hvem der er 

på genvalg/valg 
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Brugerrådets vedtægter 

 

Hvordan gør vi? Hvornår?  

Hanne spørges om der er 

restriktioner? 

 

Der er rettet vedtægter – 

godkendt af brugerrådet 

 

Bytoftens bruger og 

pårørende råd – Helle er pt. 

valgt. 

Ny kandidat til Bytoftens 

bruger og pårørende råd 

vælges af brugerrådet til 

førstkommende møde efter 

generalforsamlingen 2021 og 

man sidder i udvalget i et år 

ad gangen. 

 

Rettet og godkendt af 

brugerrådet. De skal endeligt 

godkendes til 

generalforsamlingen. 

4.  Brugerrådet økonomi hvad har vi i budget i 2021? 

 

 

 Gennemgået og godkendt. 

Der er ikke noget i budget ud 

over gaver til medlemmer.  

 

For fremtiden vil Claus 

fremlægge regnskabet for 

brugerrådet til hvert møde.  

5.  Valgmøde til kommunalvalg den 16. november  

2021. Skal vi afholde det samme med Bent Ole  

Nielsen er formand for CP Danmark-Vestjylland? 

 Claus spørger Bent Ole, om 

CP og brugerrådet, kan dele 

udgifterne for leje af 

gildesalen.  

Claus spørger Bent Ole, om 

arrangementet evt. kan 

afholdes en onsdag 

formiddag? Evt. 27 okt. Eller 

3 nov.? 

Claus melder snarest tilbage, 

da der skal tages forbehold 

ift. Leje af gildesal og evt. 

invitation til Tre Birke og 

Rosenholm. 

 

TILFØJET EFTER MØDET 

Brugerrådet kan ikke leje 

gildesalen til afholdelse af 

politisk møde i 



 

 

aktivitetscentrets åbningstid. 

Ligeledes må personalet på 

ingen måde hjælpe brugerne 

med at komme til og fra 

arrangementet. Det er lige sat 

på standby indtil vi hører 

mere fra Bent Ole 

6.  Gennemgang af Brugerrådets grundværdier 

 

 

 

 

 

 Der stilles spørgsmålstegn 

ved følgende værdier: 

- Medbestemmelse og 

indflydelse? 

- Omstillingsparat? 

Brugerrådet oplever de ikke 

har samme medbestemmelse 

og indflydelse som tidligere. 

 

Nogen føler at brugerrådet 

skal nedprioriteres og deres 

stemme nedtones 

 

Kan der være flere 

brugerrådsmøder om året? Og 

evt. hvor mange? 

 

Der vil blive udarbejdet 

spørgsmål til ledelsen til 

næste brugerrådesmøde. 

Claus vil invitere både Hanne 

(afd. Leder) og Charlotte 

(Centerleder) til næste 

brugerrådesmøde. 

3.  Nyt til og fra brugere og team 1.  Henning Lyhne er holdt i AC. 

4.  Nyt til og fra brugere og team 2.   

5.  Nyt til og fra brugere og team 3.   

6.  Næste møde?   Claus finder en dato snarest  

7.  Evt. 

 

 Kontakte Tre Birke ift. At 

lave en Erfa gruppe – 

sparring med dem. 

Udveksle erfaringer 

Vi vil gerne besøge Tre Birke 

Søren og John BH tager 

kontakt til Tre Birke 

 

(Turen til Tre Birke ligger ud 

over de planlagte 

brugerrådsmøder og er en 

aktivitet på lige fod, med 

andre aktiviteter)  

Referent: Ulla Salomonsen  


